
Το επίθετο “Πολύς- πολλή- πολύ” και το επίρρημα πολύ 

 

Όνομα:______________________________________________________________ 

                     Θυμήσου! 

· Το επίθετο πολύς - πολλή – πολύ κλίνεται και στα τρία γένη και γράφεται με 2 λ στον 

πληθυντικό αριθμό και στο θηλυκό του ενικού. 

Συνοδεύει πάντα ουσιαστικό. 

Πχ. πολλή ζέστη, πολύ κρύο, πολλά παιδιά. 

· Το επίρρημα πολύ δεν κλίνεται και συνοδεύει ρήματα, επιρρήματα, επίθετα ή μετοχές 

Π.χ. Έφαγα πολύ, πολύ ωραία ταινία 

 

 

Άσκηση 1 

Συμπλήρωσε τα κενά με τις λέξεις πολύ-πολλή 

 

1. με ..................αγάπη 

2. .................καλή παράσταση 

3. ...............αγωνία 

4. ...............μεγάλη αγωνία 

5. είμαι ............... ευχαριστημένη 

6. ........... δουλειά 

7. .......... καλό παιδί 

8. ...............φαντασία 

9. έκανε ........... θόρυβο 

10. προσπαθώ ........... 

11. .............. όμορφη 

12. ............ ώρα 

 

 



 

Άσκηση 2 

Να συμπληρώσεις τις λέξεις με το επίθετο ο πολύς-η πολλή-το πολύ και το επίρρημα πολύ 

 

1. Όταν το φαγητό μου αρέσει, το τρώω με πολ…… όρεξη. 

2. Χθές πήγαμε σε μία πολ....... καλή συναυλία και περάσαμε πολ......ωραία. 

3. Έτρεξα πολ.... γρήγορα για να προλάβω το λεωφορείο. 

4. Το μπάσκετ παίζεται με πολ........ παίχτες. 

5. Ο καιρός σήμερα ήταν πολ..... ζεστός. 

6. Φύγαμε πολ.... νωρίς γιατί έκανε πολ..... ζέστη. 

7. Έχω δει την ταινία αυτή στην τηλεόραση πολ...... φορές. 

8. Κάναμε μπάνιο στη θάλασσα, αν και είχε πολ......κύμα. 

 

 

 

 


